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7. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Tomko: 
Spomaľovače v meste. Keď sa pamätáte, ja som to už interpeloval niekoľkokrát, bolo mi 
povedané, že je to vec polície. No, tak ja som naklusal na tú políciu a polícia viete, čo mi 
povedala? No, že je to záležitosť mesta, takže máme ping-pong. Takže, ja do konca svojho 
volebného obdobia, zase prehlasujem, každé zastupiteľstvo budem vám pripomínať tieto 
spomaľovače a nových kandidátov za primátora mesta Trebišov v nových voľbách vyzývam, 
dajte si to do programu a 99 % budete primátorom tohto mesta, lebo to najviac trápi občanov 
mesta, najmä vodičov. Ja neviem, kade vy chodíte poslanci, po ktorých častiach mesta, ale asi 
po tých spomaľovačoch nechodíte, lebo keby ste chodili tak, jak ja chodím denne 300 km po 
meste, tak žalúdok mám už o 18.00 h pod gigálkou, čo toľko tam skákam a nadávam krista-
križom, dze še lem nadávac dá. Takže, preto vám to budem stále pripomínať, spomaľovače 
opraviť, ja nechcem, žeby ste ich zrušili, opravte ich do normálneho stavu. Normálny stav, 
vyfrézovať tam 1 m na šírku vozovky asfaltu a dať tam menší nájazd, nič viac. Skúste aspoň 
s jedným, aspoň s jedným to vyskúšajte, nebojte sa toho, nič zlé sa nestane. 
 
PhDr. Čižmár: 
No a spomaľovače, ako si uviedol, berieme ako výzvu z tvojej strany.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
Na ďalšie vybavenie: oddelenie výstavby a majetku 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


